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Zpráva předsednictva o plnění usnesení 1. zasedání 57 konventu Pražského seniorátu 
 
Volby na konventu 

Všichni zvolení se ujali svých funkcí 

Přijatá usnesení, týkající se života seniorátu 

a) Konvent pověřuje SV PS, aby vstoupil do jednání se SV Ústeckého seniorátu o možnostech případné užší 
spolupráce obou oblastí a možné alternativy představil 2. zasedání 57. konventu PS a případně 2. zasedání 
36. synodu. 
Informace o plnění je obsažené ve zprávě SV, tisk 5a 

b) Konvent ukládá předsednictvu, aby informovalo poslance konventu PS o výsledcích jednání Ústeckého 
konventu k bodu sloučení seniorátů. 
Předsednictvo sděluje, že 2 zasedání 36. konventu Ústeckého seniorátu přijalo návrh na synod v tomto znění: 
Synod slučuje Ústecký seniorát ČCE a Pražský seniorát ČCE v jeden seniorát pod názvem Pražský seniorát ČCE s 
účinností od 1. 1. 2026 v souladu s usnesením konventů obou seniorátů. I když vyjádření 1. zasedání 57. 
konventu Pražského seniorátu k této věci bylo poměrně zdrženlivé, 2. zasedání 36 synodu přijalo usnesení o 
reformě seniorátů, které obsahuje sloučení Pražského Ústeckého seniorátu v rámci celkové reformy seniorátů. 

c) Konvent pražského seniorátu žádá synodní radu a ústřední představenstvo JJ o informaci jak probíhá 
příprava na reformu JJ a celocírkevní diskuse k této reformě. 
Předsednictvo konventu sděluje, že přípravou reformy se zabývalo 2. zasedání 36 synodu a podle  k usnesení 
synodu je příprava na reformu jedním z bodů programu zasedání konventu.  

d) Konvent schvaluje žádost o prodloužení podpory roztockého sboru tak, jak je formulován v tisku č. 9 - 
schváleno optickou většinou 
36. synod na svém 2. zasedání usnesl, že Roztocký sbor je nadále podporovaným místem a to do 30/9/2026, 
s tím, že podpora činí 100% stanoveného ročního odvodu do PF v prvním roce a 50% tohoto odvodu v druhém 
roce. 

Přijatá usnesení týkající se hospodaření seniorátu 

a) Konvent rozhodl o hospodářském výsledku roku 2022 ve výši 198 779,89 Kč takto: 150 000 bude použito na 
úhradu schodku rozpočtu roku 2024 a 48 779,89 Kč bude vloženo do fondu bydlení seniorátních farářů.  
Zisk roku 2022 byl zaúčtován podle rozhodnutí konventu 

b) Konvent schvaluje využít prostředky fondu Společně žít v míru na provozování základního finančně právního 
poradenství pro uživatele služby potravinové banky v rámci komunitního prostoru Smíchov 
Prostředky fondu Společně žít v míru byly využity podle usnesení 

Návrhy konventu pro synod 

a) „Synod pověřuje synodní radu, aby pro zasedání synodu v roce 2025 připravila analýzu současných práv a 
povinnosti členů církve a jejich navázání na konkrétní farní sbory a případně navrhla alternativní možnosti 
různých forem členství nebo dokonce možnost přijmout křest bez povinnosti stát se při něm členem sboru 
nebo církve.“ 
2. zasedání 36 synodu přijalo toto usnesení: Synod pověřuje synodní radu, aby pro zasedání synodu v roce 
2025 připravila analýzu současných práv a povinností členů církve a jejich navázání na konkrétní farní sbory a 
případně navrhla alternativní možnosti různých forem členství. 

b) Staršovstvo sboru ČCE ve Střešovicích se ztotožňuje s textem "Výzvy Světové radě církví" z 23. 7. 2022 a 
navrhuje prostřednictvím konventu Pražského seniorátu ČCE, aby Synod ČCE tuto výzvu podpořil a vyzval 
vedení SRC k pozastavení členství ruské pravoslavné církve ve SRC. 
2. zasedání 36 synodu přijalo po rozpravě nad tímto návrhem usnesení v intentcích tohoto návrhu: Synod se 
připojuje k otevřenému dopisu synodní rady generálnímu tajemníkovi SRC ze dne 15. dubna 2024 a podporuje 
synodní radu při dalším jednání se SRC ve věci rouhavých prohlášení před-stavitelů ruské pravoslavné církve.  


